
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 26.02.2024 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.3.2024 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 22.01.2024 roku odbyło się spotkanie radnych Rad Miejskiej w Sulechowie z 

Burmistrzem Sulechowa w sprawie budowy masztu na Kruszynie. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Jan Rerus, Pan 

Stanisław Kaczmar, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak. 

2. W dniu 29 stycznia 2024 roku odbyło się pierwsze posiedzenie Kapituły opiniującej nadanie 

tytułu Honorowego Obywatela Gminy Sulechów Panu Romanowi Rakowskiemu. W spotkaniu 

kapituły udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni 

Pan Miłosz Brodzikowski, Pan Jan Rerus, Pani Agnieszka Szeląg, Pan Stanisław Kaczmar, Pani 

Izabela Wojewoda, Pan Wojciech Szefner i Zastępca Burmistrza Sulechowa Pan Marcin 

Górzny. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 05.02.2024 roku odbyło się spotkanie w sprawie wniosku o dzierżawę budynku 

Pałacu w Pomorsku. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa i II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Wiesław 

Kołakowski, Pan Wojciech Szefner, Pan Roman Rakowski, Pan Czesław Grzeszyński.  

4. W dniu 13.02.2024 odbyło się drugie spotkanie w sprawie wniosku o dzierżawę budynku 

Pałacu w Pomorsku. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan 

Wojciech Szefner, Pan Wiesław Kołakowski, Pani Elżbieta Musiałek. 

5. W dniu 14.02.2024 roku na cmentarzu komunalnym w Sulechowie odbył się pogrzeb mamy 

radnej Małgorzaty Matuszewskiej. W uroczystościach pogrzebowych Radę Miejską 

reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pani Elżbieta Musiałek 

i Pan Wojciech Szefner.  

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek mieszkańca w sprawie połączeń 

autobusowych na terenie miejscowości Górzykowo. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym 

oraz wnioskodawcy. 

2. Stanowisko Ministerstwa Klimatu w sprawie projektów uchwał zabraniających zatłaczanie 

gazów pod powierzchnię ziemi. Stanowisko przekazałem Państwu Radnym oraz 

wnioskodawcy. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2023. Sprawozdanie wprowadziłem do porządku 

sesji w dniu 27 lutego 2024 r. 

4. Sprawozdania Straży Miejskiej za miesiące grudzień 2023 i styczeń 2024. Sprawozdania 

przekazałem Państwu Radnym. 

5. Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące uchwalonego 

budżetu na rok 2024. Uchwały przekazałem Państwu Radnym. 

6. Pismo Rady Miejskiej w Złoczowie w Ukrainie. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

7. Wniosek mieszkanki Sulechowa o dzierżawę działki. Stosowny projekt uchwały 

wprowadziłem do porządku sesji w dniu 27 lutego 2024 r. 

8. Prośba Burmistrza Sulechowa o opinię Rady Miejskiej w sprawie zakupu działki. W tej 

sprawie odbyliśmy spotkanie z Panem Burmistrzem. 

9. Postanowienia Komisarza Wyborczego w Zielonej Górze w sprawie: zmian w podziale 

Gminy Sulechów na stałe obwody głosowania, w sprawie podziału Gminy Sulechów na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

oraz w sprawie sprostowania błędu pisarskiego. Postanowienia przekazałem Państwu Radnym. 

10. Wniosek Klubu Radnych FORUM o nadanie tytułu Honorowy Obywatel Gminy Sulechów. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym. Kapituła tytułu odbyła w tej sprawie posiedzenie w 

dniu 29 stycznia 2024 r. 

11. Wniosek mieszkańca o zakup parku w miejscowości Cigacice. Wniosek oraz stanowisko 

Burmistrza Sulechowa w tej sprawie przekazałem Państwu Radnym. 

12. Wniosek Klubu Radnych PiS o prowadzenie dialogu z przedstawicielem inwestora sieci 

komórkowej. W tej sprawie odbyliśmy spotkanie z Panem Burmistrzem. 

13. Wniosek Stowarzyszenia KOD_Krowa w sprawie dzierżawy pałacu w miejscowości 

Pomorsko w celu utworzenia Europejskiego domu spotkań. Wniosek przekazałem Państwu 

Radnym. Z przedstawicielem stowarzyszenia odbyliśmy dwa spotkania, 5 oraz 13 lutego 2024 

r. 

14. Wniosek SP ZO Z w Sulechowie w sprawie dofinansowania zakupu sprzętu medycznego. 

Stosowny projekt uchwały wprowadziłem do porządku sesji w dniu 27 lutego 2024 r. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

15. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Sprawozdanie przekazałem 

Państwu Radnym oraz wprowadziłem do porządku sesji w dniu 27 lutego 2024 r. 

16. Negatywna opinia prawna dotycząca projektu uchwał w sprawie diet radnych i sołtysów. 

Opinię przekazałem Państwu Radnym. 

17. Interpelacja Radnego Piotra Miszkiewicza w sprawie zakupu nieruchomości. Interpelację 

Przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi oraz Państwu Radnym do 

wiadomości. 

18. Sprawozdania z realizacji programów: Sulechowska Rodzina 3+ oraz Sulechowska Karta 

Seniora. Sprawozdania przekazałem Państwu Radnym oraz wprowadziłem do porządku sesji 

w dniu 27 lutego 2024 r. 

19. Interpelacja Radnego Piotra Miszkiewicza w sprawie udziału w programie operacyjnym. 

Interpelację Przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi oraz Państwu 

Radnym do wiadomości. Udzieloną odpowiedź przekazałem wszystkim Państwu Radnym. 

20. Protokół nr 3/2023 Komisji Rewizyjnej. Protokół przekazałem Państwu Radnym oraz 

wprowadziłem do porządku sesji w dniu 27 lutego 2024 r. 

21. Do wiadomości Rady Miejskiej otrzymaliśmy pismo Burmistrza Sulechowa kierowane do 

Rady Sołeckiej Sołectwa Obłotne w sprawie zakupu działki. 

22. Pismo w sprawie rezygnacji radnej Małgorzaty Matuszewskiej z przynależności do klubu 

radnych PiS.  

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


